
Referat at bestyrelsesmøde, 25. august, 2022

Medvirkende:

Torben Stig Hansen, formand
Søren Grønvald Bjerregaard, næstformand
Kurt Rangstrup, Kasserer
Lise Lotte Lundsgaard Breeden, referent

De fornødne, årlige registreringsdokumenter blev indhentet og underskrevet 
af alle bestyrelsesmedlemmer og bliver indleveret til Fynske Bank.

Skiltning på fællesstierne ved hunde efterladenskaber er nu bestilt og 
opsættes så snart de er modtaget.

Kurt forestår kontakten med Svendborg kommune vedr. påbudsskiltning på 
vores stamvej med 30 km istedet for den nuværende blå skiltning. Der er 
rettet gentagne henvendelser igennem dette år og vi håber, at vi endelig kan 
få en reaktion fra kommunen. Alternativ skiltning med formål til nedsættelse 
af fart på stamvejen kan desværre ikke lade sig gøre, da det ville være 
ulovligt.

Vi drøftede indgående forholdende omkring stamvejens vedligeholdelse i 
forhold til den nye bebyggelse Skytten og Syv Høje. 

Tornløkke, kontaktes vedrørende udbedring af den underliggende dug på 
fællesstierne således at ukrudt ikke kan forekomme fremover.
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